



SK LIQUID

Roller maintenance
墨辊维护产品

30050

Pull It Off Roller Paste

Pull It Off is a roller paste product designed for use on rubber inking rollers. It is ideal for use where thorough removal of all pigment residue is required, such as critical color changes. Regular use of Pull It Off as part of a maintenance program will ensure that the rollers remain in optimum working condition. The nature of a paste product like Pull It Off holds the detergents in the product more close onto the roller surface, allowing a greater degree of emulsification of the ink to occur. Paste also has an increased ability to penetrate and lift out dried ink particles and pigment off the rollers.

Advantages:

- Thorough cleaning, contains no abrasives
- Reduces waste, gives a faster start-up
- Restores performance of the inking roller
- Reduces down time for wash-ups
- Easy to use

Recommendations for use:

Rinse off inking rollers with a normal roller wash. Disconnect the wash-up blade. Apply Pull It Off to the top inking roller and allow sufficient Pull It Off to coat the entire roller train. Allow Pull It Off to work in for about 5 minutes, this permits Pull It Off to penetrate and loosen glaze and ingrained pigment. After about 8-10 minutes wash off Pull It Off with normal roller wash. If inking rollers are extremely contaminated, it might be necessary to repeat the procedure.

Physical and chemical properties:

Appearance: Paste
Solubility: Not soluble in water
VOC: 312 g/l

Colour: White
Boiling point: N/A
pH concentrate: N/A

Odour: No characteristic odour
Relative density: 0.90 @ 20 C
Flash point: 65 C

Packing size: 1 kilo / 1 box x 12 kilos

快速转色膏-白色

Pull It Off 是专为橡胶墨辊设计的胶辊涂膏。用于需要清除各种残余颜料的时候，例如紧急换色。经常用Pull It Off保养胶辊，可使胶辊处于良好状态。Pull It Off 可使清洁剂紧紧附着在胶辊表面，加强油墨的乳化。并具加强功能，可深入挖掘出胶辊上干结的油墨微粒和颜料。

建议每七个工作日使用一次Pull It Off。

优点:

- 清洁彻底，不含研磨剂。
- 缩短清洁时间。
- 减少浪费，启动快速。
- 方便易用。
- 使上墨辊正常运转。

使用方法:

先用一般的墨辊清洗剂刷洗墨辊，将墨辊刮刀分离，将Pull It Off倒在顶部的墨辊上，使该涂膏均匀覆盖在整个墨辊组上。保持5分钟，使涂膏得以深入去除釉料和沉积的颜料。8-10分钟后用普通墨辊清洗剂冲洗掉Pull It Off。如果墨辊陈垢较严重，可再重复以上步骤。

外观: 膏状

气味: 无特征性气味

沸点: 无

VOC: 312 g/l

闪点: 65 C

颜色: 半透明

溶解性: 不能溶解于水

相对密度: 20°C时0.90

pH值: 无

包装: 1 公斤/罐 12 罐/箱

